

Customs Notice No. 5 / 2017

**Concerning Imposing Anti-dumping Duty on GCC
Imports of Car Batteries Made in or Exported from
South Korea**

Pursuant to Federal Law No. (1) of 2017 on Anti-Dumping, Countervailing and Safeguard Measures, and pursuant to the decision of GCC Industrial Cooperation Committee, and further to the Federal Customs Authority's letter No. FCA/CD/S/2017/2301 dated 14/06/2017 and the appended-thereto Ministry of Economy's letter No. 1-209 /2017 dated 12/6/2017, with regard to imposing a final anti-dumping duty on GCC imports of car batteries originated in or exported from South Korea;

The following have been decided:

Article (1)

A final anti-dumping duty shall be imposed on GCC imports of car batteries (SLI 35 to 115 amperes lead-acid automotive batteries) originated in or exported from South Korea under HS tariff code 85071000. The duty will remain effective for five (5) years starting June 25th 2017.

Article (2)

Dubai Customs shall levy an ad valorem anti-dumping duty (a percentage of the CIF value) as per the following table:

إعلان جمركي رقم 5 / 2017

**بشأن فرض رسوم مكافحة الإغراق على واردات
دول مجلس التعاون الخليجي من بطاريات السيارات ذات
منشأ أو المصدرة من جمهورية كوريا الجنوبية**

استناداً الى القانون الاتحادي رقم (1) لسنة 2017 بشأن مكافحة الإغراق والتدابير التعويضية والوقائية، وبناءً على قرار لجنة التعاون الصناعي لدول مجلس التعاون الخليجي، وكتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم هـ أ ج / ق ج / س / 2301/2017 بتاريخ 14/06/2017، ومرفقه كتاب وزارة الاقتصاد رقم 1-209 /2017 تاريخ 12/6/2017، بشأن فرض رسم نهائي لمكافحة الإغراق على واردات دول المجلس من بطاريات السيارات ذات المنشأ أو المصدرة من جمهورية كوريا الجنوبية.

فقد تقرر ما يلي :

المادة (1)

فرض رسم نهائي لمكافحة الإغراق على واردات دول مجلس التعاون الخليجي من بطاريات السيارات (مدخرات كهربائية ذات سعة 35 الى 115 امبير وان كانت مستطيلة أو مربعة بالرصاص والحامض من الأنواع المستعملة لإطلاق الحركة للمحركات ذات المكابس) من منشأ جمهورية كوريا الجنوبية أو المصدرة منها الخاضعة لبند التعرفة الجمركية (85071000) من جدول التعرفة الجمركية الموحد لدول مجلس التعاون الخليجي و لمدة خمس (5) سنوات بداية من 25 يونيو 2017.

المادة (2)

يستوفى رسم مكافحة الإغراق من قبل جمارك دبي كنسبة مئوية من القيمة الجمركية CIF وفقاً للجدول التالي:



هامش الإغراق كنسبة مئوية من القيمة CIF Ad valorem anti-dumping duty (percentage of CIF value)	اسم الشركة Maker name	الدولة Country
%25	شركة دونج اه Dong – Ah Tire & Rubber Co	جمهورية كوريا الجنوبية South Korea
%21	شركة اطلس بي إكس ATASBX Co	
%19	شركة سيبانج Sebang Global Battery Co	
%12	شركة هيونداي سولايت Hyundai Sungwoo Solite Co	
%25	أي شركات أخرى Other companies	

Article (3)

المادة (3)

The Tariff and Origin Department shall be the point of reference to address any disputes arising from the implementation thereof.

تكون إدارة التعرفة الجمركية والمنشأ هي الجهة المعنية للنظر بأي خلاف ينشأ أو يتعلق بتطبيق هذا الإعلان

Article (4)

المادة (4)

This Notice shall come into force as of June 25th 2017 and all concerned departments shall respectively take required actions as to its implementation.

يعمل بهذا الاعلان اعتباراً من تاريخ 25 يونيو 2017 وعلى كافة الإدارات المعنية إتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.

Ahmed Mahboob Musabih
Director of Dubai Customs

أحمد محبوب مصبح
مدير جمارك دبي

